
Bill Gates: Lidé budou potřebovat několik
dávek vakcíny proti Covidu-19. Napícháme do
vás tolik, kolik se do vás vejde, nejlépe pokud
to bude povinně!
- CZ24 News | 23. července 2020

Zakladatel korporace Microsoft Bill Gates, jehož dobročinný fond vyčlenil 300 milionů dolarů na boj
proti covidu-19, varoval, že k imunitě vůči koronaviru může člověk potřebovat ne jednu, ale několik
dávek vakcíny, informovala televize CBS News.

„Zatím se nezdá, že by nějaká jedna vakcína zapůsobila po jedné dávce. Ze začátku v to doufali,“ řekl
Gates v televizním rozhovoru. Přitom nevyloučil, že jistá vakcína, zvlášť druhé generace, nás dokáže
v budoucnu „překvapit“.

„Doufáme, že pouhé dvě (dávky). I když v případě starších lidí bude občas třeba víc,“ řekl zakladatel
Microsoft v odpovědi na otázku o počtu dávek vakcíny.

Fond Billa a Melindy Gatesových je druhý největší dárce WHO, který v letech 2018-2019 činil 9,76 %
rozpočtu této organizace. Fond financuje výzkum ve výrobě léků a vakcín.

Rusko dokončilo testování první vakcíny proti koronaviru na
světě
Minulý týden bylo oznámeno, že 1. moskevská státní lékařská univerzita I. M. Sečenova úspěšně
dokončila testování první vakcíny proti koronaviru na světě. Testování probíhalo na dobrovolnících.

Klinické testování bylo prováděno od 18. června. Samotná vakcína byla vyvinuta specialisty
Národního výzkumného centra pro epidemiologii a mikrobiologii N. F. Gamaleiho.

Před klinickými studiemi byli všichni dobrovolníci podrobně vyšetřeni, včetně absolvování testu
na přítomnost protilátek proti koronaviru. Poté byli po dobu dvou týdnů izolováni, aby se zabránilo
infekci. Následně je vědci naočkovali.

Všichni zúčastnění si vedou dobře, jak poznamenává odborník. Vakcína nezpůsobila negativní reakci
těla, s výjimkou zvýšené tělesné teploty v prvních dnech po očkování.

Další plán vývoje vakcíny je určen strategií vývojáře, včetně složitosti epidemiologické situace a
schopnosti škálovat výrobu.
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